
Vi frågade några av deltagarna vad de tyckte om konferensen Framsteget och hur de tänker inför det 
fortsatta arbetet med Livsmedelsprogrammet. 
 

 
 
Christina Törnvall, Hallands Kombucha, Fjärås  
– Det var en fantastiskt bra konferens. Det var intressant med redovisningarna och jag blev förvånad över att 
det har hänt så många bra saker och att sådant som vi har kommit överens om tidigare har förverkligats och 
gett resultat. Gruppdiskussionerna var väldigt konstruktiva och bra. 
– Den här processen har varit viktig för mig och mitt företag. Det största som hänt för mig är att jag tack vare 
det här arbetet har fått hjälp med logistiken. Det har gjort skillnad som natt och dag. De timmar jag tidigare fick 
lägga på vägarna ner till Halmstad och upp till Göteborg kan jag nu lägga på att öka min produktion… 
– Det viktigaste framåt är att vi håller ut i arbetet och att processerna finner sina former så att våra nya sätt att 
arbeta blir en naturlig del av vardagen. 
 
 

 
 
Cecilia Paulsson, PaulssonPaleo, Simlångsdalen   
– Det var en jättebra konferens. Fantastiskt inspirerande och intensiv. Det bästa var utbytet med människorna. 
Föreläsningarna var väldigt givande – och utställningen efteråt. Jag ställde ju ut själv och det var en hel del som 
kom fram och pratade. 
– Det här var första gången jag var med och jag har redan träffat människor som jag hoppas kunna få ett 
fördjupat samarbete med.  
– Mina förväntningar på det fortsatta arbetet är att det inte bara blir fina ord på papper utan att det kommer 
ut praktiska resultat av det som sägs i arbetsgrupperna.  
 
 



 
 
Anders Richardsson, ordförande, LRF:s regionstyrelse  
– Det var en rolig konferens. Jag uppskattade energin som fanns och det är viktigt att vi nu fått till stånd de här 
dialogerna – det är hela vitsen med det regionala Livsmedelsprogrammet. 
– Vi har ju varit med från starten och det finns ett stort intresse för de här frågorna i vår organisation, både på 
regional och nationell nivå. 
– Det här kan bara bli bättre och bättre. Vi känner stor delaktighet i arbetet och ser att det kan bli hur 
spännande som helst. Jag ser också att det är viktigt att vi kan kombinera den småskaliga och hantverksmässiga 
livsmedelsproduktionen med det storskaliga. Då får vi också fler arbetstillfällen i branschen och avsättning för 
halländska råvaror. 
 
 

 
 
Eva Ahlgren, upphandlare, Laholms kommun   
– Det var en mycket bra konferens i en fantastisk miljö. Jag kom i kontakt med många intressanta personer som 
jag pratade med. Det är också intressant och inspirerande att se att de mindre livsmedelsföretagen har en 
sådan framåtanda med många nya idéer. 
– Arbetet i Halland i våra nätverk har verkligen gått framåt. Vi inom temagruppen Offentliga måltider har 
samarbetat på ett nytt sätt mellan kostorganisationerna och upphandlarna och det är bland annat tack vare det 
regionala Livsmedelsprogrammet. 
– Det var väldigt tydligt vilken stor nytta vi kommer att ha av varandra, vi som arbetar i de olika 
temagrupperna, och framåt hoppas jag att vi kan mötas i fördjupade samarbeten så att vi tillsammans kan göra 
så att arbetet ger ett bra resultat för Halland. 
 



 
 
Anna-Maria Spaniol, projektledare, Hallands Matgille 
– Det var en bra konferens. Det var givande att träffas och särskilt roligt att möta alla företagare som var med, 
eftersom de är så viktiga för vårt projekt.  
– Det blev bra och givande diskussioner i den grupp jag var med i. Det är spännande att se hur vårt projekt, 
Hallands Matgille, går in i de olika delarna som diskuterades. På så vis kommer vi att kunna vara med och bidra 
till utveckling och förändring inom den halländska livsmedelsnäringen. 
– För framtiden är det viktigt att vi fortsätter att mötas på det här viset så att vi ser hur vi kan hjälpas åt för att 
tillsammans möta de utmaningar vi har. 
 
 
 
 
 


